
Verksamhetsberättelse för Tiveds IF, år 2021


Styrelsens sammansättning:


Ordförande: Susanne Urberg

Vice ordförande: Ylva Johansson

Kassör: Rolf Adamsson

Sekreterare: Eva Olofsson

Ledamöter: Tommy Gustavsson, Björn Palmqvist, Andreas Gustavsson

Suppleanter: Tomas Andersson, Heiko de Kort


Möten:

Styrelsen har haft åtta protokollförda möten under året, inklusive det konstituerande 
sammanträdet. 


Anläggningen:


Föreningen försöker hålla Åboholm i gott skick för allas trevnad och för att kunna bedriva 
verksamhet samt för att kunna hyra ut. Under året har Janne Skoglund snickrat helt nya 
dörrar till uteförråden. De gamla var skeva och dåliga. Susanne Urberg målade dem gula 
och sedan fick hon sådan målarlust så hon målade om förstukvisten på stora byggnaden i 
samma ockragula färg. Sedan gick det inte att få stopp på henne så hon målade om 
hallen, gymmet, köket, köksingången, stora salen och biljardrummet. Tomas Andersson 
hjälpte till med snickeriarbeten. 


Nya brandsläckare och brandvarnare har köpts in och satts upp i de två ingångarna. 
Dessa kommer att räcka i tio år.


Gräsmattan var delvis sönderbökad av vildsvin och på våren gjordes en stor renovering 
av gräsplanen. Gräsmattan återställdes under två arbetsdagar, nytt gräs såddes och 
gödsel tillfördes. Ett nytt elektriskt staket sattes upp runt hela gräsplanen med två trådar 
för att förhindra vildsvinen att böka upp gräset igen.

Två nya robotgräsklippare installerades på våren och har utfört sitt arbete väl under året.

En arbetsdag användes till att röja sly framför anläggningen för att få fri sikt. Slyet flisades 
ner med hjälp av Heiko de Kort och hans traktor med utrustning.


Mona Andersson som städar anläggningen har även tagit över uthyrningsansvaret efter 
Runar Adamsson. 


Medlemmar:

Antal betalande medlemmar i föreningen är för tillfället 170 stycken. 




Sektionernas verksamhet:


Cykelsektionens årsrapport från Ulla Carlsson: 

Sektionen har haft dragning på sin vintermotion. 302 startkort var inlämnade. Vinnare blev 
Rose-Marie Lejon som fick ett presentkort på 500 kronor. 

Vi har även haft dragning på sommarmotionen, där det gäller att cykla en mil eller 
promenare en halv timme i rask takt. 738 startkort var inlämnade och vinnare blev Mona 
Andersson som fick ett presentkort på 2500 kronor.

Tillsammans blir det 1040 starter, vilket motsvarar många timmars motion. Tyvärr har 
deltagarantalet sjunkit, vilket i viss mån kan förklaras av den rådande pandemin. Vi 
hoppas att fler ställer upp och köper startkort nu när restriktionerna är över. Ett startkort 
kostar bara 2 kronor och du behöver deltaga 10 gånger för att vara med i stora 
dragningen på höstkanten. Det är väl inte för att vinna något pris som man motionerar 
men det kanske kan vara draghjälp för att locka nya och gamla motionärer.


Gymverksamhet, Tomas Andersson: Gymmet har renoverats och fått några nygamla 
maskiner. På golvet har det kommit en gymmatta som är fräsch och skön att stå på .


Järngympa på söndagarna: Ylva Johansson startade upp järngymnastiken under hösten 
igen till mångas glädje.


Motionsgymnastik på torsdagarna: Motionsgymnastiken satte också igång under hösten 
med Marie Lyhammar som positiv ledare. 


Vi har sett att fler medlemmar har kommit spontant för att motionera, leka och umgås i 
Åboholm. Alla medlemmar som vill och betalt aktivetsavgift kan numera få en kod för att 
komma in i anläggningen. Exempelvis så spelar medlemmar pingis, biljard, gymmar, leker, 
spelar innebandy och bastar.


Susanne Urberg och Harry Lundin har röjt vår etapp av Bergslagsleden. De har även 
städat dass och vindskydd vid Kölnavattnet.  Susanne var på ett möte i Örebro, 
arrangerat av Johan Karlström för Berglagsleden där det talades om förändringar av 
skyltning och kartor. Vi diskuterade också det ökade trycket på lederna och i skogen. 


Ekonomi:

Se bilaga. 


Festkommitté:

Vi har inte haft några fester under året pga pandemin.


Uthyrning:

Åboholm har varit uthyrt ett fåtal gånger under året, bl a av Skyllbergs IK som hade 
fotbollsläger och testade vår nyrenoverade fotbollsplan.




Sociala medier: Tiveds IF har en Facebooksida som är öppen för alla, där all 
information om föreningen kommer ut. 

Anita Karlsson sköter webbsidan Tiveden.nu där Tiveds IF har en sida.


 


Årsmötet den 21 maj 2021: På grund av pandemin hölls årsmötet utomhus på 
Åboholms veranda. Det fungerade bra och vi var 10 medlemmar som satt på behörigt 
avstånd och avhandlade de olika punkterna på programmet. Efter att årsmötets 
ordförande Björn Palmqvist hade avslutat mötet avnjöt vi som var där var sin god bit 
smörgåstårta.


Slutord:

Styrelsen vill rikta ett varmt tack till alla som under året 2021 hjälpt till i föreningens 
verksamhet och hoppas på fortsatt stöd samt hälsar nya medlemmar och ny arbetskraft 
välkommen.


Åboholm 2022-03-20


Susanne Urberg 	 ______________________________________________________________


Rolf Adamsson	 ______________________________________________________________


Ylva Johansson	 ______________________________________________________________


Eva Olofsson		 ______________________________________________________________


Tommy Gustavsson	______________________________________________________________


Björn Palmqvist	 ______________________________________________________________


Andreas Gustavsson  ____________________________________________________________


Tomas Andersson	 ______________________________________________________________


Heiko de Kort.         _____________________________________________________________





